
Podnet  č. 29/2016   
 
 
8. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 19.9.2016  
 
 
 
MVDr. Hrdlík: 
Využil som, že tuná medzi nami je pán poslanec Puci, ale i na teba pán primátor, ako poslanca 
VÚC, problematika túlavých psov. Ja viem, že máme tu karanténu, ktorú moja firma 
prevádzkuje a ktorú mesto tiež spolufinancuje ale je tu jeden problém a to je problém okolité 
obce a dediny. Oni jednoducho nemajú na to financie a keď sú troška šikovnejší zoberú tých 
psov tí poverení vedením  tých obcí a donesú ich tuná, vyhodia ich do mesta. Jasné, že tá 
mestská polícia ich donesie tuná. Čiže dobre by bolo, keby  z tvojej pozície si interpeloval cez 
okresný úrad a cez nejaké vyššie územné celky, žeby aj tie obce sa nejak združili a si urobili 
tie karanténne stanice lebo je to problém. Je to problém hlavne tých neziskových organizácii 
a ochranných spolkov nejakých, ktorí stále búšia do tých kompetentných a tí kompetentní nič 
nepovedia, povedia len treba dodržiavať zákon 39/2007 a toto hovoria dookola, ale to je 
teoreticky, prakticky nerobia nič.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Určené: 
kancelária primátora 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


